

ROVELO RDL2



PREMIUM CLOSE SHOULDER DRIVE

The Rovelo RDL2 is the new generation closed shoulder drive designed for highway applications. The 240mm tread width provides excellent stability, long tread life and exceptional cost per kilometer. The RDL2 is enhanced with siping in both shoulder and tread blocks to improve gripping capability in all weather conditions. The three rows of stabilized tread blocks provide superior traction and resistance to tread squirm.

PREMIUM CERRADO HOMBRO LLANTAS

Le Rovelo RDL2 est la nouvelle génération d'entraînement à épaulement fermé conçu pour les applications routières. La bande de roulement de 240mm offre une excellente stabilité, une longue durée de vie et un coût par kilomètre exceptionnel. Le RDL2 est amélioré avec siping dans les deux épaulements et la bande de roulement pour améliorer la capacité de préhension dans toutes les conditions météorologiques. Les trois rangées de semelles stabilisées offrent une traction et une résistance supérieures à l'écume.



Item #	SIZE	P.R.	T.D.	L.I.	S.S.	O.D.	S.W.	S.L.R.	R.W.	L.C.C.@PSI	L.C.C.@PSI
										1X	2X
5548263	11R22.5	16	26	146/143	L	42.0	11.0	19.7	8.25	6610@120	6005@120
5548267	295/75R22.5	14	26	144/141	L	40.2	11.7	18.9	9.00	6175@110	5675@110
5548265	11R24.5	16	26	149/146	L	43.6	11.0	20.4	8.25	7160@120	6610@120
5548266	285/75R24.5	14	26	144/141	L	41.8	11.1	19.5	8.25	6175@110	5675@110

APPLICATIONS

- Line Haul Trucks
- Regional Trucks
- Pick-up & Delivery Trucks

APLICACIONES

- Camiones de larga distancia
- Camiones regionales
- Camiones de recogida y entrega

TIRE FEATURES

Wide tread footprint for excellent tread life.
Siped tread design for superior traction.
Solid shoulders resist uneven wear.

CARACTERÍSTICAS

Amplia huella de pisada para una excelente vida útil.
Diseño de banda de rodadura sorbida para una tracción superior.
Los hombros sólidos resisten el desgaste desigual.